

Dagsorden og referat	Dato:	Tid:	Sted:
	19.05.2025	19.00-21.00	GSC klublokale
Emne:	Mødedeltagere:		
Bestyrelsesmøde	Bestyrelsen og Kim		
Noter/bemærkninger	Mødeleder:		
Rød: fortroligt og kommer ikke med i eksternt referat.	Torben		
	Referent:		
	Referat: Luise		

	Emne	Mål med punktet/ baggrundsmateriale	Punkt- ansvarlig	Tid (min)	Referat
1.	Godkendelse af referat fra sidste møde.	Se fremsendte	Torben	5	

2.	<u>Nyt fra:</u> 1) Brugerbestyrelse 2) Styrketræningsforening 3) Andre møder	1) Brugerbestyrelse: Næste møde 27.5.2025 2) Styrketræningsforening : GF 27.5.2025 3) Andre møder: • Møde med Stadioninsp. og Lone ved rengøring • Kontorlokale: Kontrakt underskrevet • Møde med forældre ved Grand-Prix stævne: Charmeoffensiv i forbindelse med udvalgsposter	Torben	10	1) Brugerbestyrelse: P-pladserne ved 10. klasse centeret skal inddrages til fjernvarmeprojekt. Så vi må forvente mere trafik på parkeringspladserne ved idrætsanlægget. 2) Styrketræningsforening: Nyt styrketræningslokale på vej. 3) - Rengøring – se Kims punkter - Kontorlokale: Der er skrevet under på ny leje af kontorlokale længere nede ad Vandtårnsvej. - Grand-prix møde: Der var flere forældre der valgte sig til udvalg, men vi mangler stadig hænder til Stævneudvalget.
3.	Generalforsamling og dialogmøde	Evaluering	Alle	20	Udsat...
4.	Økonomi	Opdateret regnskab og budget	Charlotte	20	Udsat pga. aflyst generalforsamling

5.	Nyt fra klubchef	Orientering og beslutning vedr. de af Kim fremsendte punkter	Kim	40	Næste års trænerbemanding er ved at blive lagt. Mange af de yngre nye trænere har meget positive tilbagemeldinger fra deres MUS-samtaler. Mørkhøj Park lukker fra sommer – april 2026, og det er blevet meldt ud at vi kan flytte holdene til Gladsaxe svømmehal (som lukker fredag for offentligheden). Vi mangler stadig plads til 1. holdet onsdag aften. Rengøring på de dage hvor svømmehallen er lukket for offentligheden har haltet. Det er ved at blive aftalt at vi får et beløb til at dække rengøring på de 3 ugentlige dage. Vi skal nu bare finde nogle der gerne vil gøre rent. Vi mangler medlemmer af stævneudvalget. Der er indkaldt til møde for at finde nogle der kan tage sig af DJM og DÅM. Der er GP fest den 15. juni hvor vi gerne vil erhverve flere udvalgsmedlemmer. ”Tripple F” projekt (F***** Fedt Forening) skal køre videre blandt trænerne og de skal fortsat uddannes i foreningslivet og trivsel. Vi vedtager at Kim stadig skal bruge penge på hygge og sociale ”eksperimenter”. Kim er inviteret til give et oplæg for Gladsaxe kommunes Kultur og Fritid udvalg om trivsel.
6.	So-Me	Seneste nyt	Mads og Jonas	20	Video-Andreas har snakket med nogle af SwimFit trænerne om hvordan optagelserne på Bellevue skal foregå. Optages den 14. juni Måske skal der oprettes en prøvetræning som der kan flages med sammen med den video der bliver lavet?

7	Nyt fra udvalg	Opfølgning på nyeste udvikling	Christian	20	Sponsorudvalg: - Christian vil gerne have en der kan tage over for ham som formand. Vi talte om at vi skal finde en professionel vi kan lønne for denne post. Til at starte med skal udvalget fokusere på fondansøgninger. Vi sætter kryds i kalenderen den 1. september til "Store udvalgsdag"
8.	Opstart vedr. bestyrelsens opgaver	Visioner Strategi (Helikopter- eller detailstyring) Kontakt til udvalg Kontakt til medlemmer Netværk/relationer o.m.a.	Torben	30	@alle Tænk over hvem og hvad vi gerne vil byde ind med i bestyrelsen
9.	Evt.		Alle	15	Hvis Kim skal have beslutninger fra bestyrelsen hurtigt eller i forbindelse med større budget end Kim har, giver vi ham ret til at hive fast i de bestyrelsesmedlemmer der giver mening.
10.					